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Referat FAU-møte Rå skole 13.03.2024  
 

Klasse  Representant  Rolle/Oppgave  Til stede Sendt 

Rektor  Marianne Ingebrigtsen  Rektor  X X 
8. trinn 

8A  Merete Iversen  Medlemsutv. Natteravnene X X 
8B  Bogna Aadnevik  Foreldreforedrag X X 
8C  Werner Øvretveit  Medlemsutvalget Natteravnene X X 
8D  Pia Rønningen  Foreldreforedrag  X 
8E  Linn Angelfoss  Nestleder, Facebook  X 

9. trinn 
9A  Hilde Ridderseth Økonomiansvarlig  X 
9B  Tora Sofie Haarr Elevkveld X X 

9C  Jane Bore Sandal 
Kristina Sandnes Elevkveld X X 

9D  Ingvild Nesheim  Elevkveld X X 
9E  Monica Oppedal Klubb Råjale X X 

10.trinn 
10A  Anne Kristin Nygaard  Natteravnene, dialog med Centrum X X 
10B  Hege Fjeld  Innkallingsansv.  Natteravnene  X 
10C  Espen Rostrup  Leder X X 
10D  Astrid Fjeldstad  Klubb Råjale, Medlemsutv. Natteravnene  X X 
10E  Heidi Durhuus  Skoleball koordinator  X 

 
 

Agenda  
1. Velkommen 

2. Informasjon fra rektor 

3. Kvalitetsoppfølging 

4. Status fra gruppene/aktiviteter 

a. Facebook 

b. Natteravn 

c. Skoleball 

d. Foreldreforedrag 

e. Trafikalt grunnkurs – Centrum trafikkskole 

5. Økonomistatus 

6. Aktiviteter våren 2024 

7. Eventuelt 
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1) Velkommen 
2) Gjennomgang av møteinnkalling og opprop 

 

3) Informasjon fra rektor 
SU/SMU møte forrige onsdag  
Linn representerte FAU. Espen (leder) var forhindret i å stille. 
I utgangspunktet skal det være en politisk representant med på disse møtene, men denne stiller 
vanligvis ikke. Denne gangen stilte det imidlertid en repr. Fra Bergenslisten. Tema var blant annet 
kvalitetsoppfølging og mobbetall. Olweus-undersøkelsen skal gjennomføres i mai. Byggestatus ble 
også diskutert i møtet. 
 
Byggestatus: Det er gitt avslag på en rammesøknad, blant annet fordi arealutnyttelsen er for stor. 
Idrettshallen vil ta noe grøntareal (kollen mellom skolen og bebyggelsen). Klage er nå utformet, samt 
at skolen har uttalt seg. Utbyggingen vil innebære et betydelig løft på utearealet og skolen har støttet 
utbyggingen. Fanaposten har henvendt seg og vil lage sak. Svømmehallen forsvinner uavhengig av 
dette, senest til sommeren.  
 
Saneringen av to rom, som begynte i vinterferien går etter planen. Disse er trolig klare til å bli tatt i bruk 
etter påske. 
Ellers har Rå skole hatt besøk av en dansk skole, noe som har vært både positivt og lærerikt. Denne 
skolen var også en dysleksivennlig skole og var særlig interessert i å vite hvordan Rå skole jobbet med 
problemstillingen.  
 
Rektor vært i digitalt møte med kommunen hvor formålet er at det skal kuttes kostnader. Rektor ser 
ikke helt hvor hun skal klare å redusere kostnader, men kommer tilbake til FAU med dette og en ev. 
konsekvensanalyse. 

4) Kvalitetsoppfølging 
Selve møtet for kvalitetsoppfølgingen er satt til 9. april.  
Vi har fått et godt definert oppdrag fra rektor til FAU og det er enighet om at «vurderingskryss» vil være 
beste metode for å innhente informasjon. FAU representantene har begynt å fylle ut skjema med 
vurderingskryss siden forrige møte og har innhentet informasjon der de har følt det er nødvendig. 
I møtet fullførte vi skjema med vurderingskryss for: 

• Dysleksivennlig skole 
• Fokusdager – Blokkdager 
• Læringsmiljø og inkludering 
• Skole-hjem samarbeid 
• Utviklingssamtale 

Disse vil danne grunnlag for innspillene fra FAU i kvalitetsoppfølingsmøte 9. april og vil bli sendt rektor 
i forkant av møtet.  
 

5) Status fra gruppene/aktiviteter 

Facebook 
Ingen oppdatering 

Natteravn 
Innkallingene er sendt ut. Planlagt kick-off for innevaktene. 
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Skoleball 
Heidi, som har fått ansvar for å etablere kontakt med ballkomiteen, var dessverre forhindret fra å møte 
på dagens FAU møtet. 
Hun har i hatt møte med ballkomiteen, som da besto av 8 jenter. De har dannet komiteer for lyd & lys, 
sponsing, dekor og kontakt med hotell. De sikter mot å holde skoleballet 15. juni. Ballkomiteen ble 
informert om budsjetter fra foregående år og antall foreldre-vakter som har stilt på ballet. De hadde 
planer om å selge kaker og samle inn pant på skolen, men lurte også på hvor mye FAU kan bidra med. 
Saken tas videre av foreldrerepresentantene fra 10. klasse. 

Foreldreforedrag 
Tentativ dato er 5. juni. Vi diskuterer tema på neste FAU møte.  
Budsjett – høre med Hilde om kontostand 

Trafikalt grunnkurs – Centrum trafikkskole 
42 elever som har deltatt 
Vi får kr 150,- per elev som tar kurset. 
For årets 9. klasse kan det være lurt å tenke på dette før sommeren. Det er betydelig konkurranse fra 
idrettslag om disse inntektene.  

Klubb Råjale 
Ingen ny info. 

Elevkveld 
Det avholdes ikke ny elevkveld til våren. Dette har normalt vært et årlig arrangement – og selv om det 
kom mange på høstens elevkveld, gikk elevene fort videre eller oppholdt seg utenfor.  

6) Økonomistatus 
Espen innhenter info 

7) Evt. oppfølgingssaker 
Prosedyre Brønnøysundregisteret: Følges opp senere  
 

8) Aktiviteter våren 2024 
FAU har ambisjon om å revidere mandatet i løpet av våren, samt å se om informasjon fra FAU til 
nyvalgte klassekontakter og FAU representanter kan bedres.  
Dette arbeidet startet vi etter kvalitetsoppfølgingsarbeidet. 

9) Eventuelt 
Ingen saker 
 
 

Neste møter: 
Onsdag 3. april 
Mandag 29. april 
Onsdag 5. juni 


